
 

 

Gildenkring “Hoge Schuts” 
  

 

Secretariaat: Jan Schakenraad, Abt van de Venstraat 30, 5473 Dc Heeswijk-Dinther.  
Email: secretariaat@hogeschuts.nl    Mobiel 06-30 78 54 36    www.hogeschuts.nl 

Verslag najaarsvergadering 2022 

 

Datum: Donderdag 3 november 2022  
Plaats: Sint Barbara Gildehuis ‘De Guld’ 

Adres: 5473 GC, Raadhuisplein 21B 
Aanvang: 20:00 uur   

 
1. Opening met de Christelijke Groet door Ben Vissers  

Overheidslid Ben Vissers opende de vergadering met de Christelijke Groet 

• Huidige stand van zaken Kringbestuur 

 
Ben Vissers: Beste gilden, hartelijk welkom. 
Zoals jullie weten bestaat het bestuur van de Hoge Schuts nog maar uit twee 

personen, Hans de Visser en ik. Hans de Visser stopt in de voorjaarsvergadering 
van 2023 en blijf ik dus alleen over. Gerry van der Schoot, François van Hirtum en 

Jan Schakenraad hebben aangegeven graag mee te helpen om te zorgen dat er 
weer een voltallig bestuur komt. Toen heb ik ze het verzoek gedaan om in een 
interim bestuur deel te nemen zodat alles toch zijn doorgang kan vinden.  

Wat gewoon heel belangrijk is want we moeten na die jaren met corona weer aan 
de gang. 

 
Waarom Hoofdman Hans de Visser niet in ons midden kan zijn komen we in 
agendapunt 4 nog op terug. 

In de vele vergaderingen met de gilden de afgelopen maanden heeft François de 
vergaderingen prima geleid. Hij heeft nu ook aangegeven deze vergadering in 

goede banen te willen sturen. Ik geef dan ook voor de rest van deze vergadering 
het woord aan François van Hirtum.  

 
Francois van Hirtum: Voor we verder gaan met de agenda van deze vergadering, 
wil ik eerst het woord geven aan Gerry voor wat we als interim-bestuur de 

afgelopen tijd gedaan hebben. 
 

Gerry van der Schoot: Beste leden, wat ik nu ga vertellen zal onder een aantal 
van u die bij de overlegvergaderingen met het interim-bestuur aanwezig zijn 
geweest als vanouds in de oren klinken. Maar voor diegene die er niet bij waren 

wil ik deze toch even bijpraten hoe alles het afgelopen jaar is verlopen. 
 

Ter aansluiting op het verhaal van Ben: de eerste informele gesprekken vonden 
eigenlijk eind vorig jaar al plaats maar het eerste gezamenlijke gesprek vond 
plaats op 8 mei van dit jaar tijdens de Vrije Oefendag in Heeswijk. Daar werd de 

intentie uitgesproken om een adviescommissie samen te stellen. In de daarop 
volgende Hoofdliedenvergadering van 10 juni is door alle aanwezige Hoofdlieden 

unaniem het akkoord gegeven om de adviescommissie vast te stellen als interim-
bestuur zodat de Hoge Schuts voorlopig verder kan. 
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Immers, eerder was ons als bestuurslid Arie Steenbakkers ontvallen en had 
Jurgen Swinkels zijn functie als Deken-Rentmeester van de kring neergelegd. 
Voorafgaand aan dit Hoofdliedenoverleg is eveneens gevraagd of de 

gildeoverheden konden nadenken en intern informeren of er potentiële kandidaten 
voor het Hoge Schuts bestuur zouden zijn.  

Hier zijn al de meeste kandidaten uit naar voren gekomen. 
 

Daarna is het interim-bestuur diverse avonden bij elkaar gekomen om samen de 
toekomst uit te stippelen. Hieruit is gebleken dat we eerst met alle 
Kringcommissieleden om de tafel moesten. Zij zijn het die de ‘werkende’ link zijn 

tussen het bestuur en de gilden. 
Dit overleg heeft begin september plaatsgevonden en bleek een zeer constructief 

overleg waarin het interim-bestuur aan het einde van het overleg de volledige 
steun en medewerking mocht ontvangen van alle Kringcommissieleden. 
 

Aansluitend zijn vanaf eind september de eerste gesprekken gestart met alle 
gilden waarvan de meesten onder jullie deze ook hebben meegemaakt. Zeer 

positieve en constructieve gesprekken waar we tot nu toe zeer zeker een goed 
zicht uit gekregen hebben voor de toekomst. De bevindingen hiervan worden bij 
agendapunt 7 doorgenomen. 

 
Het interim-bestuur heeft, mede met instemming van de hoofdlieden tijdens het 

Hoofdliedenoverleg, besloten om voorlopig met een groter aantal bestuursleden 
van start te gaan. Dit om de diverse taken in eerste instantie beter onderling te 
kunnen verdelen en er daarvoor te kunnen zorgdragen dat, ondanks de werkzame 

levens van de meeste bestuursleden, de continuïteit gewaarborgd kan blijven. 
 

Daarnaast is vastgesteld dat het interim-bestuur voor een maximale periode van 
drie jaar in functie zal zijn. Kan er eerder een definitief bestuur samengesteld 
worden, is dat prima maar is geen vast gegeven.  

Dit houdt dan ook in dat het huidige interim-bestuur zal aanblijven en uitgebreid 
zal worden met nieuwe kandidaten. 

 
De reden hiertoe is dat we niet een bestuur wensen die compleet nieuw is en alles 
zelf moet gaan uitzoeken. De basis is er, inclusief toekomstgerichte visie waarbij 

we het belangrijkste vinden dat we samen één blok moeten gaan vormen als 
Kringbestuur. Het team is hierin op dit moment het belangrijkste!!! 

 
Als kandidaat hebben zich tot nu toe aangemeld: 
Paul van Dijk   gilde Erp 

Ad van Nistelrooij   gilde Dinther 
Angelie Buren   gilde Heeswijk 

Antoine van der Schoot  gilde Nuland. 
Jarno de Haas   gilde Nuland 

Deze kandidaten worden voor de voorjaarsvergadering van 2023 als toekomstig 
bestuurslid voorgedragen. Uiteraard kunnen nieuwe kandidaten zich nog steeds 
aanmelden, echter maar tot 20 november 2022. 

 

2.Herdenking overleden gildeleden  

05-12-2021 Jo van den Broek       86 jaar 
  Sint-Joris – Berlicum 
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06-12-2021 Rien van den Eertwegh      76 jaar 
  Sint-Barbara – Dinther 
11-12-2021 Arie Steenbakkers        70 jaar 

  Sint-Catharina-Sint-Joris – Rosmalen 
24-12-2021 Tonny van de Burgt      79 jaar 

  Sint-Barbara en Sint-Lucia – Uden  
29-12-2021 Wilma Brekelmans – Meijs     64 jaar 

  Sint-Willebrordus – Heeswijk 
31-12-2021 Wim van Helvoort       71 jaar 
  Sint-Joris – Berlicum  

28-01-2022 Jan van Zutphen       87 jaar 
  Sint-Barbara – Dinther 

06-03-2022 Trees Dollevoet        73 jaar 
  Sint-Catharina-Sint-Joris – Rosmalen 
25-03-2022 Willy van de Wijgert      85 jaar 

  Sint-Willebrordus - Heeswijk 
06-04-2022 Bert van der Loop       83 jaar 

  Sint-Antonius Abt en Sint-Catharina – Nistelrode  
09-04-2022 Theo van Liempd       95 jaar 
  Sint-Barbara – Veghel  

12-04-2022 Bert van der Dussen      89 jaar 
  Sint-Antonius Abt – Nuland  

23-04-2022 Paula Luijkx – Terlingen      96 jaar 
  Sint-Barbara – Dinther 
26-04-2022 Rien Vos        73 jaar 

  Sint-Catharina-Sint-Joris – Rosmalen 
11-05-2022 Joop Reuver        93 jaar 

  Sint-Barbara – Dinther én Sint-Willebrordus – Heeswijk  
28-06-2022 Herman van Gaal       85 jaar 
  Sint-Willebrordus – Heeswijk 

27-07-2022 Jan van der Linden       84 jaar 
  Sint-Antonius Abt – Nuland 

14-09-2022 Theo van Wanrooij       86 jaar 
  Sint-Antonius Abt – Nuland 
Laten we hen allen even in stilte herdenken. 

 

3.Behandeling notulen najaarsvergadering 2021 (bespreking actiepunten) 

Er waren geen actiepunten opgenomen in het verslag. 

Tekstuele opmerking: In de aanhef had niet moeten staan Agendabespreking 
maar Verslag Najaarsvergadering. 
Het verslag is verder goedgekeurd met dank aan de dekenschrijfster. 

 

4.Mededelingen en ingekomen stukken  

De Hoge Schuts boekjes zijn vanwege omstandigheden niet gereed gekomen. 

Later dit jaar zullen de boekjes bij de gilden door de redactie gebracht worden. 

Afgemeld voor deze vergadering hebben zich Hans de Visser, Paul van Dijk, Hans 

Hoogzaad, Jo van Heel, en Jarno de Haas. 

Zoals jullie misschien al weten is Hans de Visser al een tijd ziek, dat is ook de 

reden dat hij hier vanavond niet aanwezig kan zijn. Hans is geopereerd aan 
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prostaatkanker en maakt momenteel een wat moeizaam herstel door. Er is na 

onderzoek geconstateerd dat er geen uitzaaiingen zijn wat natuurlijk heel positief 

is. We blijven steeds in contact met Hans en hij ontvangt ook alle mails en 

verslagen. Ik ben al bij hem op bezoek geweest en heb hem verrast met een door 

mijn eigen samengestelde fruitzak want fruitmanden worden er niet meer 

gemaakt. Hij was er erg door verrast. Ik moet jullie allemaal de groeten van hem 

doen en hij bedankt jullie allemaal voor de getoonde interesse voor zijn ziekte. Wij 

wensen hem veel sterkte en een spoedig herstel toe zodat hij toch op korte 

termijn weer in ons midden zal zijn. Willen jullie nog een berichtje naar hem 

sturen voor een spoedig herstel, stuur deze naar secretaraat@hogeschuts.nl en ik 

zorg dat het bij hem aankomt. 

Zoals jullie weten neemt Hans na 22 jaar in de overheid werkzaam te zijn geweest 

waarvan 20 jaar als Hoofdman van onze Kring tijdens de voorjaarsvergadering 

afscheid.  

Het interim bestuur wil Hans voor zijn verdiensten graag in die 

voorjaarsvergadering voordragen als Erelid van de kring en hem de daarvoor 

bestaande zilveren speld overhandigen.  

Graag wil ik jullie vragen of jullie het er mee eens zijn hem deze titel te gunnen. 

Daarom wil ik de stemgerechtigde van onze leden vragen hun hand op te steken 

ter goedkeuring zodat wij even kunnen tellen wie voor is en of we de Zilveren 

Erespeld voor Hans kunnen bestellen.(voltallig aangenomen)Dank je wel allemaal. 

Ingekomen stukken. Vanaf de najaarsvergadering van 2021 zijn er 180 

ingekomen stukken binnengekomen. De belangrijkste stukken zijn in de 

bestuursvergadering behandeld en indien nodig naar de leden toegestuurd. 

Gerry van der Schoot: Financiën Hoge Schuts 

Zoals jullie weten is Jurgen als Deken-Rentmeester gestopt. 
Voor de bankgegevens in te kunnen zien hebben we het interim bestuur 

ingeschreven in de Kamer van Koophandel zodat we allemaal gezamenlijk  
bevoegd zijn en zodoende de bankgegevens in konden zien. 
Binnen het interim-bestuur is besloten dat Gerry de functie van 

Deken-Rentmeester overneemt. 
Sinds afgelopen maandag kunnen we inmiddels ook beschikken over de financiën  

met name de bankgegevens. Als we alle financiële gegevens en boeken in kaart 
hebben, komen we tijdens de voorjaarsvergadering met het financieel verslag 
van het jaar 2020, 2021 en 2022.  

 

5.Bespreking kringdag 2023  

Zoals jullie al vernomen hebben is het gilde van Uden momenteel niet in staat om 

de Kringdag van Gildenkring Hoge Schuts te gaan organiseren. We hebben 

gemeend om als interim-bestuur te beslissen dat er zeker een Hoge Schuts 

Gildendag in 2023 georganiseerd gaat worden. We willen elkaar weer op een 

sportieve en gezellige manier gaan treffen. De laatste Kringdag was in 2019 te 

Geffen, het wordt weer tijd om de broeder- en zusterschap op te krikken door 

gezellig weer samen te zijn. Naar aanleiding hiervan hebben we de aangesloten 

gilden gevraagd wie er een Kringdag in 2023 wil organiseren. Hierop hebben drie 

gilden gereageerd, gilde Erp, gilde Vorstenbosch en het gilde uit Dinther. 

mailto:secretaraat@hogeschuts.nlk
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Binnenkort gaan we op korte termijn de gilden uitnodigen om te horen hoe en 

wanneer zij de organisatie van de Kringdag gestalte willen geven. Het interim 

bestuur heeft van de aanwezigen de goedkeuring gekregen om te beslissen welk 

gilde de kringdag toegewezen krijgt. 

6.Bekendmaking conceptdatums 2022-2023  

Onderstaande evenementenlijst is na wat aanpassingen goedgekeurd door de 

aanwezigen en zal naar de leden toegestuurd worden. 
 

 

Gildenkring “Hoge Schuts” 
 

Evenementenlijst 2023 

 20-11-2022 1e  kruisboog wedstrijd Sint Joris    Geffen  

27-11-2022 Reserve kruisboog wedstrijd     

    

18-12-2022 2e  kruisboog wedstrijd Sint Barbara  Dinther  

        

08-01-2023 3e kruisboog wedstrijd Sint Sebastiaan  Oss  

29-01-2023 4e  kruisboog wedstrijd Sint Lambertus  Maren-Kessel  

    

    02-02-2023 Schuttersvergadering Sint Joris Geffen 

12-02-2023 5e  kruisboog wedstrijd Sint-Willebrordus  Heeswijk  

19-02-2023 Reserve kruisboog wedstrijd   

    

09-03-2023 Algemene Voorjaarsvergadering HS Sint Barbara en Sint Lucia Uden 

 25-03-2023 1e schietwedstrijd -geweer Sint Antonius Abt   Vorstenbosch  

    

02-04-2023 Kaderdag Sint Antonius Abt   Vorstenbosch  

15-04-2023 2e  Schietwedstrijd-geweer Onze Lieve Vrouwe en Catharina Erp 

Nog niet bekend Commissievergadering kringdag   

29-04-2023 3e  Schietwedstrijd-geweer Sint Catharina-Sint Joris   Rosmalen  

    

08-05-2023 1e  Jeu de Boules wedstrijd Sint Joris  Berlicum 

13-05-2023 4e  Schietwedstrijd-geweer Sint Joris  Geffen  

21-05-2023 Kringdag Maasland Sint Antonius Abt   Nuland  

23-05-2023 2e  Jeu de Boules wedstrijd Sint Barbara Dinther 

27-05-2023 5e  Schietwedstrijd-geweer Sint-Willebrordus  Heeswijk  

    

07-06-2023 3e  Jeu de Boules wedstrijd Sint-Willebrordus  Heeswijk  

10-06-2023 6e  Schietwedstrijd-geweer Sint Joris  Berlicum 

22-06-2023 4e  Jeu de Boules wedstrijd Sint Catharina-Sint Joris   Rosmalen  

    

03-07-2023 5e  Jeu de Boules wedstrijd Sint Antonius Abt   Vorstenbosch  

11-07-2023 Reserve Jeu de boules wedstrijd   

15-07-2023 7e  Schietwedstrijd-geweer Sint-Lambertus  Maren Kessel  

    

Nog niet bekend Hoge Schuts kringdag   

    

09-09-2023 8e  Schietwedstrijd-geweer Sint Antonius Abt   Nuland  

Nog niet bekend Evaluatie vergadering kringdag HS   

23-09-2023 9e  Schietwedstrijd-geweer Sint Antonius Abt - Sint Catharina  Nistelrode  

    

8-10-2023 10e  Schietwedstrijd-geweer Sint Barbara Dinther 

15-10-2023 Reserve geweer wedstrijd   

26-10-2023 Algemene Najaarsvergadering H.S. Sint Antonius Abt   Nuland  
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26-11-2023 1e kruisboog wedstrijd Sint Antonius Abt   Nuland  

    

17-12-2023 2e  kruisboog wedstrijd Sint Antonius Abt   Vorstenbosch  

    

14-01-2024 3e kruisboog wedstrijd Sint Barbara Veghel 

21-01-2024 Reserve kruisboog wedstrijd   

28-01-2024 4e  kruisboog wedstrijd Sint Catharina-Sint Joris   Rosmalen  

    

18-02-2024 5e kruisboog wedstrijd Onze Lieve Vrouwe en Catharina  Erp  

25-02-2024 Reserve kruisboog wedstrijd   

 

7.Beknopte weergave van de bevindingen van het overleg met de 

kringcommissies en de aangesloten gilden  

De gilden ontvingen een uitgebreid verslag en een email van de actiepunten die  

uit de gesprekken met de gilden opgenomen zijn. 
De beschreven antwoorden zijn in willekeurige volgorde genoteerd en geven dus  
geen enkele prioritering aan van op te nemen acties.  

De te beschrijven actiepunten zullen worden opgenomen in het nieuwe 
organisatieplan waarin zowel de korte, middellange als lange termijnvisie wordt  

beschreven. 
 

1. Hoe denkt uw gilde over het algemeen over de toekomst? Zowel binnen u eigen gilde als 
daarbuiten. 

Concreet: bestaansrecht blijft maar er is wel veel werk aan de winkel, zowel binnen het eigen gilde  
als daarbuiten. 
 

2. Denkt uw gilde in de komende 10 jaar meer of minder leden te hebben? 

Concreet: men verwacht minder leden door vergrijzing en overvloed aan verenigingen maar hoopt 
op een stabiel aantal. 
 

3. Wanneer uw gilde naar leden zoekt, heeft uw gilde daar een draaiboek voor of methodiek? Kunt u 
deze ideeën met ons delen? 

Concreet: methodieken komen grotendeels overeen waarbij het tonen van het gilde, de 
zichtbaarheid en openheid in het algemeen van wezenlijk belang is om nieuwe leden aan te trekken. 
 

4. Hoe zou volgens uw gilde de overheid van de gildekring eruit moeten zien?  
Doelend op: aantal leden, bevoegdheid, betrokkenheid, verantwoordelijkheid!! 

Concreet: van de nieuwe overheid wordt verwacht dat zij professioneel acteert en zich daarnaast, 
houdende aan alle wettelijke bepalingen, faciliterend en adviserend (pro)actief opstelt. 
 

5. Hoe denkt het gilde over de toekomst ten aanzien van aantrekken nieuwe leden met name jeugd? 

Concreet: Connectie houden met en activiteiten organiseren voor de jeugd blijft belangrijk.  
Ook aandacht leggen op aantrekken tussenlaag. 
 

6. Wat zou het gilde willen veranderen aangaande competities zoals; geweer, kruisboog en jeu de 
boules? Denk bijvoorbeeld aan: aantal wedstrijddagen, jaargetijde, tijdstip / dag!!! 

Concreet: men is verdeeld m.b.t. zomer- en wintercompetities. Uitbreiding met handboogschieten 
goed. Schietwedstrijden in overleg met schietcommissies te bekijken. Deelname dames (niet lid 
zijnde gildeleden) gelijktrekken binnen alle commissies. 
 

7. Zou een introductie van een nieuwe competitie uw gilde omarmen?  
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Concreet: men staat over het algemeen niet afwijzend tegenover een nieuwe competitie mits deze 
niet de andere competities in het gedrang brengt. Een goede planning hierin is cruciaal. 
 

8. Zou u bijvoorbeeld een herindeling van niveaus (klasse indeling) op prijs stellen? 

Concreet: over het algemeen vindt men de klasse indeling op dit moment prima. Om een grotere 
deelname te verkrijgen kan gezocht worden in het toepassen van andere handicaps. 
 

9. Wat vindt u ervan indien gildes een wedstrijd gezamenlijk organiseren? 

Concreet: men is het erover eens dat dit zeer goed mogelijk en ook gewenst is in bepaalde gevallen. 
Zeker voor de kleinere gilden kan dit een uitkomst zijn om zo toch nog wat baropbrengsten te 
kunnen genereren. 
 

10. Zou er een verandering moeten komen zodat uw gilde meer zal aansluiten om verbroedering te 
stimuleren? 

Concreet: in eerste instantie is dit een zaak vanuit het eigen gilde met een gezamenlijke  
informatieplicht, ook vanuit de Kringoverheid, m.b.t. belangrijke en openbare gildeactiviteiten. 
 

11. Wat vind het gilde belangrijk aangaande manier van communiceren? Naar binnen en extern! Na 
bellen over belangrijke mails/zaken 

Concreet: een open en meer op deze tijd gerichte communicatie vindt men belangrijk. 
 

12. Moet er verandering komen in de inrichting van de gildedag? 

Concreet: men is het erover eens dat de inrichting van de gildedag veranderd mag worden echter 
laat men de beslissing hiervoor wel over aan het autonome organiserende gilde.  
Wel moeten we gedegen over nadenken. 
 

13. Wat vind het gilde van de frequentie van de jaarvergaderingen? 

Concreet: Een combinatie van de evaluatie- en najaarsvergadering vindt men prima. Belangrijk om 
de jaarvergadering inhoud te geven. 
 

14. Hoe denkt het gilde over de inleg van contributie (hoogte, doel van inleg)? 

Concreet: over het algemeen is men tevreden over de hoogte en te besteden doelen.  
Voor nu eerst kijken wat de financiële stand van zaken is. Wijziging dient altijd ná goedkeuring door 
de ALV plaats te vinden. 
 

15. Zijn er tradities binnen het gildewezen die zeker in onze kring gewaarborgd dienen te worden? 

Concreet: de basis tradities zoals Kringdag, Wisselschild etc. dienen gewaarborgd te worden. 
Daarnaast is het zaak van ieder gilde zelf om de eigen tradities al dan niet te blijven hanteren of aan 
te passen aan de huidige tijd. 
 

16. Zijn er volgens uw gilde tradities die een nieuw jasje nodig hebben? Zeker gezien de vergrijzing! 

Concreet: de invulling van de kerk binnen het gildewezen is een groot aandachtspunt die in de 
toekomst zeker aan veranderingen onderhevig is of zal zijn. Daarnaast is het ook hier zaak van ieder 
gilde zelf om de eigen tradities al dan niet te blijven hanteren of aan te passen aan de huidige tijd. 
 

17. Vind uw gilde dat binnen de kring teveel op de agenda staat? Zowel intern als extern! 

Concreet: iedereen is het erover eens dat er niet teveel op de agenda staat. Het blijft tenslotte toch 
een eigen keuze om aan bepaalde activiteiten deel te nemen. 
 

  

8.Rondvraag  

Marc Somers, breng de drie gilden bijeen voor overleg organisatie kringdag 2023. 
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Han Dangé, bedankt het interim bestuur voor hun inzet voor de kring. 
Bob Verhoeven, Hoge Schuts boekjes ook graag digitaal ontvangen. 
Herman van Amstel, ruilen geweerschietwedstrijd, Heeswijk ruilt hun wedstrijd. 

Dekenschrijver, Er komt een mail met de vraag naar telefoonnummers en 

adressen waar de Hoge Schuts boekjes gebracht kunnen worden. Verder de vraag 

aan gilden over informatie van oefendagen en hun evenementen agenda om deze 

op te sturen naar het secretariaat zodat het interim-bestuur weet waar activiteiten 

zijn om deze te kunnen opzoeken.. 

9.Sluiting met de Christelijke groet  

Graag wil ik bij deze het gilde van Dinther bedanken voor de koffie/thee en de 

worstenbroodjes en de hartelijke ontvangst. Verder iedereen bedankt voor deze 

belangrijke en vruchtbare vergadering, dank u wel en wel thuis. 

De volgende vergadering zal de voorjaarsvergadering zijn op donderdag 9 maart 

2023 bij het Sint Barbara en Sint Lucia gilde te Uden zijn. 

De vergadering werd gesloten met de christelijke groet. 
 

 

 


